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Protokół nr XXVIII/2021 z sesji Rady Gminy odbytej w dniu 22 

czerwca 2021 r. 

XXVIII Sesja Rady Gminy Warlubie w dniu 22 czerwca 2021 r. rozpoczęła się 

w obecności 12 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 

radnych, zgodnie z art. 14 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

(Dz. U. z 2020 r. poz. 713 i 1378 oraz Dz. U. z 2021 r. poz. 1038), stanowi quorum, 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Sesja rozpoczęła się o godz. 1000 w sali OSP w Warlubiu ul. Bąkowska 12.  

Lista obecności radnych i zaproszonych gości stanowi załącznik  nr 1 do protokołu.  

Sesję otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Gminy Pani Maria Jankowska. 

Protokolantem obrad był podinspektor ds. obsługi Rady Gminy Sławomir Kania. 

Przewodnicząca Rady powitała zaproszonych gości oraz radnych. Następnie 

poinformowała, że obrady Rady Gminy są transmitowane oraz rejestrowane za 

pomocą urządzeń nagrywających dźwięk i obraz. Klauzula informacyjna dotycząca 

przetwarzania danych osobowych osób uczestniczących w obradach Rady Gminy 

w Warlubiu została umieszczona do zapoznania się z jej treścią na drzwiach sali 

OSP, na tablicy informacyjnej obok Biura Obsługi Rady, na stronie internetowej BIP 

oraz na stronie internetowej gminy. W związku z epidemią koronawirusa w trosce 

o wzajemne bezpieczeństwo uczestników obrad oraz obowiązujące obostrzenia 

sesja odbyła się w sali OSP w Warlubiu. 

Przewodnicząca Rady – Wysoka Rado, Szanowni Goście, Drodzy Uczestniczy 

dzisiejszej sesji Rady Gminy Warlubie, spotkamy się w dniu dzisiejszym na 

posiedzeniu Rady Gminy Warlubie, poświęconemu jakże doniosłej chwili, 

a mianowicie złożenia wobec Rady Gminy ślubowania. 

Ślubowanie, czy też zaprzysiężenie w dniu dzisiejszym złoży nowo wybrany Radny 

Gminy Warlubie z okręgu wyborczego Bzowo, Pan Tomasz Piątkowski oraz nowo 

wybrany w I turze wyborów bezpośrednich, uzupełniających przez mieszkańców 

Gminy Warlubie, Wójt tejże Gminy Pan Eugeniusz Kłopotek. 

Doniosłość i ważność tejże sesji wyznacza fakt, że przez ostatnie ponad 7 miesięcy 

Gmina Warlubie była zarządzana wykonawczo w trybie zastępczym, co nie dało 

możliwości płynnej kontynuacji wcześniej przyjętych zamierzeń i wyznaczonych 

celów. 

Złożenie ślubowania jest aktem, które bezpośrednio inicjuje podjęcie pracy 

wykonawczej, co daje przekonanie o powrocie do dobrych praktyk efektywnego 

i skutecznego zarządzania Gminą ku jej dalszemu rozwojowi. 

Z tego miejsca jako Przewodnicząca organu stanowiącego Gminy Warlubie, 

zapewniam, że Rada Gminy ma trwałe i posiada trafnie zbudowane i przyjęte 

programy zadaniowe, te inwestycyjne i te bieżące, które zostały opracowane 

z udziałem i przy pełnej akceptacji społecznej. 
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Z pełną odpowiedzialnością mogę stwierdzić, że będą one wdrażane w ramach 

współpracy z organem wykonawczym dla skutecznego wypełnienia społecznego 

mandatu zaufania. 

Kończąc wstęp i powitania, przystępujemy do prowadzenia sesji Rady Gminy 

Warlubie. 

Następnie Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad, który został 

ustanowiony Postanowieniem nr 75/2021 Komisarza Wyborczego w Bydgoszczy I 

z dnia 18 czerwca 2021 r w sprawie zwołania sesji Rady Gminy w celu złożenia 

ślubowania przez Wójta Gminy Warlubie wybranego w wyborach przedterminowych 

przeprowadzonych w dniu 13 czerwca 2021 r. Postanowienie zostało odczytane 

przez Panią Przewodniczącą Rady. 

Postanowienie j/w stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Po czym Przewodnicząca Rady na podstawie art. 23a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym  zaproponowała uzupełnienie porządku obrad o punkt 

dotyczący złożenia ślubowania przez nowo wybranego Radnego Pana Tomasza 

Piątkowskiego i poddała go pod głosowanie. W wyniku głosowania został on przyjęty 

jednogłośnie przy 12 głosach „za”, wobec ustawowego składu 15 radnych. 

Raport z głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Po przegłosowaniu porządku obrad na salę obrad weszła Radna Pani Joanna Bock.  

Następnie Przewodnicząca Rady odczytała nowy porządek obrad, który przedstawia 

się następująco:  

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Radnego Gminy Warlubie. 

4. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego Wójta Gminy Warlubie. 

5. Zamknięcie obrad. 

Ad.1 i Ad.2 

Jak wyżej.  

Ad.3  

Przewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczących Gminnych Komisji Wyborczych 

o wręczenie zaświadczeń stwierdzających Wybór Radnego i Wójta Gminy. 

Przewodnicząca Gminnej Komisji Wyborczej wyborów uzupełniających na radnego 

w Warlubiu Pani Joanna Bock odczytała treść zaświadczenia j/w i wręczyła Radnemu 

Panu Tomaszowi Piątkowskiemu zaświadczenie stwierdzające wybór. Zastępca 

Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej wyborów przedterminowych na Wójta 

Gminy w Warlubiu Pan Sławomir Kania odczytał treść zaświadczenia j/w  i wręczył 

Wójtowi Gminy Panu Eugeniuszowi Kłopotkowi zaświadczenie stwierdzające wybór. 

Następnie Przewodnicząca Rady przystąpiła do zaprzysiężenia radnego. Poprosiła 

wszystkich o powstanie. Odczytała treść ślubowania, które ma obowiązek złożyć 

każdy Radny i tym samym stać się prawomocnym radnym do końca kadencji 2018-

2023. Po odczytaniu roty ślubowania Radny Pan Tomasz Piątkowski potwierdził 
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złożenie ślubowania słowami „ślubuję, tak mi dopomóż Bóg”. Po ślubowaniu 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Radny Pan Tomasz Piątkowski wypełniając 

obowiązek nałożony art. 23a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym 

złożył ślubowanie i tym samym objął mandat Radnego Gminy Warlubie.  

Ad.4  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do  ceremonii zaprzysiężenia Wójta Gminy. 

Poprosiła wszystkich o powstanie, a Wójta Gminy o złożenie ślubowania. Wójt Gminy 

wypełniając obowiązek nałożony art. 29a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym złożył przed Radą Gminy ślubowanie. Po tym fakcie 

Przewodnicząca Rady stwierdziła, że Pan Eugeniusz Kłopotek złożył ślubowanie 

i tym samym objął urząd Wójta Gminy Warlubie. 

Po czym Przewodnicząca Rady przekazała Wójtowi Gminy insygnia władzy i złożyła 

gratulacje. 

Przewodnicząca Rady – Szanowny Pani Wójcie, w związku z wyborem na 

zaszczytną funkcję Wójta Gminy Warlubie, proszę o przyjęcie moich, naszych 

serdecznych gratulacji. Powierzenie tak odpowiedzialnego stanowiska to zaszczyt 

i jednocześnie ogromne wyzwanie. Odniesiony przez Pana sukces wyborczy, 

potwierdza, że mieszkańcy Gminy Warlubie darzą Pana dużym zaufaniem 

i sympatią. Jestem przekonana, iż Gmina i pracujący w niej pracownicy są w dobrych 

rękach. Mieszkańcy wybierając Pana wyrazili swoją nadzieję na rozwiązanie 

konkretnych problemów, na osiągnięcie konkretnych celów, spełnienie konkretnych 

obietnic. Życzę zdrowia, pogody ducha, dużo pozytywnej energii do działania oraz 

wielu sukcesów w życiu zawodowym, osobistym i społecznym. 

Następnie zaproszeni goście złożyli Wójtowi Gminy gratulacje. 

Wicemarszałek Sejmu Pan Piotr Zgorzelski – Szanowna Pani Przewodnicząca Rady 

Gminy Warlubie, Szanowny Panie Wójcie, Wysoka Rado, Panie Pośle, Szanowni 

Zgromadzeni, uczestniczyliśmy przed chwilą w niezwykle doniosłym wydarzeniu. 

Wydarzeniu, które wieńczy wielomiesięczną kampanię wyborczą, która najlepiej żeby 

przeszła w zapomnienie, albowiem często oparta była na nieprawdzie, półprawdzie 

i szkalowaniu dobrego imienia. Ale dobro zawsze zwycięża i właśnie certyfikacja tego 

faktu miała miejsce poprzez odczytanie decyzji Komisarza Wyborczego i wręczeniu 

insygniów Panu Eugeniuszowi Kłopotkowi. Człowiekowi niezwykle szlachetnemu, 

który swoje życie poświęcił służbie państwu w różnych odcinkach swojego życia 

w różnych miejscach, ale zawsze jego aktywność był naznaczona słowem, które 

wcześniej wypowiedziałem, służba państwu, służba drugiemu człowiekowi. Jakże 

piękną klamrą spina się jego kariera. Bowiem rozpoczynał tę drogę służby 

państwowej w tym miejscu i do tego miejsca wrócił. Nie mówię skończył. Zaraz 

powiem dlaczego, bo Eugeniusz Kłopotek, rozmawiając ze mną przez telefon, 

powiedział, że na swojej ścianie ma akty powołań na różne funkcje i tam są dwa 

wolne miejsca. Podejrzewam, że jedno wolne miejsce zostanie wypełnione tym 

aktem, ale jeszcze jest jedno. Żona tutaj patrzy na mnie groźnie, ale niestety Genio 

to jest taka natura, że najczęściej słucha tylko samego siebie, swojego rozumu i na 

tym najlepiej wychodzi. Dlatego też Szanowni Państwo, przed Eugeniuszem 
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Kłopotkiem jeszcze droga kariery jest otwarta. Mówię to trochę żartobliwie, ale chcę 

wrócić do faktu i momentu, który z punktu widzenia i Państwa i jego był bardzo 

ważny. Bowiem będąc w parlamencie bardzo mocno angażował się i współtworzył 

Konstytucję, a później pracował w Komisji Odpowiedzialności Konstytucyjnej i nawet 

reprezentował Sejm Rzeczypospolitej w Trybunale Konstytucyjnym, broniąc zapisów 

Konstytucji. Konstytucji, w której jest zapisane, że gmina jest podstawową jednostką 

samorządu terytorialnego. Gmina jako fundament państwa. Nie powiat, nie 

województwo, te kategorie samorządu wpisane są w ustawie. Gmina jest jedyną 

z trzech kategorii, która ma swoje miejsce w Konstytucji. Drogi Eugeniuszu, dlatego 

że pracowałeś nad tą Konstytucją, broniłeś jej w Trybunale i teraz także samorząd 

terytorialny, ta kategoria, której będziesz reprezentantem, znajduje się w Konstytucji, 

mój pierwszy prezent dla Ciebie to Konstytucja RP, żebyś dalej ją szanował 

i przestrzegał, jak to robiłeś przez całe Twoje życie. Choć to nie Św. Mikołaja, mam 

jeszcze drugi prezent. Eugeniusz Kłopotek całe swoje życie polityczne związał 

z ruchem ludowym. Przede wszystkim z Polskim Stronnictwem Ludowym, ale także 

z organizacjami związanymi z ruchem ludowym. Jak Ludowe Zespoły Sportowe, 

Ochotnicze Straże Pożarne i inne organizacje. Zawsze to słowo ludowość, czyli 

blisko ludzkich spraw, były mu bliskie. No i tutaj trochę nawiązując do tego pustego 

miejsca na ścianie, bo Wincenty Witos nasz ideowy przywódca, mam tu album jemu 

poświęcony, który zaraz wręczę Eugeniuszowi, nawet jak był premierem, to był 

Wójtem i rolnikiem. Wracał do Wierzchosławic, siadał w domu i rozstrzygał sprawy 

gminne, a później szedł w pole. No z tym polem, to już Ci darujemy, ale nie wiadomo, 

czy tym premierem nie zostaniesz. Jako Starosta Płocki, były Starosta Płocki, miałem 

wspaniałego poprzednika, który mawiał, że słowa mówione ulatują, jak ptaki, 

a napisane pozostają na długo w pamięci, więc wręczam list gratulacyjny z nadzieją, 

że jako gwarant tych wszystkich zapowiedzi, które Ty jako Eugeniusz Kłopotek 

zapowiedziałeś, bo ja wtedy byłem na rynku i ja się pod tymi deklaracjami 

podpisywałem. Będę pilnował. Wiem, że jest słowny i czego będzie mógł, to 

dotrzyma. Wszystkiego dobrego. 

Poseł na Sejm RP Pan Dariusz Kurzawa – Szanowna Pani Przewodnicząca, Wysoka 

Rado, Szanowny Panie Wójcie, Drodzy zebrani goście, Pani Starosto, Panie 

Marszałku. Bardzo się cieszę, że mogę brać udział w tej uroczystej sesji. Trudno jest 

powiedzieć cokolwiek lepszego niż mój poprzednik Wicemarszałek Sejmu, ale będę 

się starał. Kiedy w 2007 r. krótko przed świętami Bożego Narodzenia, odezwał się 

z numeru zastrzeżonego kolega, ówczesny Prezes Zarządu Wojewódzkiego  

Polskiego Stronnictwa Ludowego, Eugeniusz Kłopotek, to dzwonił do skromnego 

wówczas Dyrektora Domu Kultury i Radnego Powiatowego w Mogilnie Dariusza 

Kurzawy i powiedział, Darek mamy dla Ciebie propozycję. Zapadła taka decyzja na 

Zarządzie Wojewódzkim, żeby zaproponować Ciebie na stanowisko Wicewojewody 

Kujawsko-Pomorskiego. Daję Ci kilka dni do zastanowienia. Przemyśl sobie tą 

sprawę. Zadzwonię do Ciebie po świętach i wtedy porozmawiamy. Decyzja była na 

tak, omówiona w rodzinie, przemyślana i kiedy rozpocząłem tą pracę jako 

Wicewojewoda Kujawsko-Pomorski, to Eugeniusz Kłopotek powiedział mi tak, 

zaczynałeś od samorządu i idziesz podobną drogą jak ja i masz szansę być moim 
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następcą. Eugeniusz, chyba nie dożyję tego, znając Twoją witalność i siły i kiedy 

powiedział, że w 2018 r to jest jego ostatnia kadencja, że jeszcze ten rok i on już nie 

będzie kandydował, to tak naprawdę wszyscy koledzy w naszym ugrupowaniu 

i wszyscy Ci którzy znają Eugeniusza, to mówili, że to przecież niemożliwe, to 

przecież nie on. Rzeczywiście powiedział dosyć, doszedłem do tego momentu 

i w wyborach parlamentarnych w 2019 r. masz mnie zastąpić. No i rzeczywiście tak 

się stało. Dzięki Wyborcom, dzięki tutaj siedzącym zapewne na tej Sali, udało mi się 

ten cel, który wyznaczył mi Eugeniusz, zrealizować. W podobnym wieku, jak Ty, 

zostałem posłem, z tego co rozmawialiśmy i właściwie tak w PSL zapanowała 

konsternacja, co dalej z Eugeniuszem? Nikt nie wierzył, że on pójdzie na emeryturę, 

bo przecież to nie ten facet. Z całym szacunkiem, bo mówię do kogoś, kto jest 

rówieśnikiem mojego ojca, który też jest 53 rocznik. Nie wypominając nikomu wieku, 

bo ja bym chciał mieć tą energię i tą moc jaką mają Ci ludzie. Eugeniusz był dla mnie 

zawsze wzorem sprawowania urzędu, władzy, ale też odnoszenia się do Wyborców, 

do innych ludzi, do tego, jak starał się kierować swoim życiem. Staram się iść tym 

krokiem, który Ty wymierzyłeś i ku tym celom, które ty wymierzyłeś. Może jeszcze też 

zostanę Wójtem w Jeziorach Wielkich w Powiecie Mogileńskim, bo tam maja kariera 

się zaczynała. Chciałbym zapewnić o tym, że tak jak zawsze mogłeś na mnie liczyć, 

tak jak zawsze ja mogłem liczyć na Ciebie, to nadal ta współpraca będzie się dobrze 

układała. Życzę dużo siły, dużo energii. Aż się boję, bo tak jak powiedział Pan 

Marszałek, że jest to jedno wolne miejsce i znając Eugeniusza, to on jeszcze różne 

rzeczy może wymyśleć i zazdroszczę mu bardzo tej werwy i siły, ale i też tych 

wielkich umiejętności, bo przecież to jest chłop z krwi i kości. O świetnych 

dokonaniach zarówno na niwie rolniczej, wykształcenie rolnicze, doktorat, inżynier 

rolnictwa, specjalista nie tylko od gęsi, ale generalnie od zarządzania. Także można 

powiedzieć, że trafiliście w dobre ręce jako Gmina Warlubie. Zazdroszczę Wam tego 

gospodarza. Tak, jak mówiłem ma też świetne kontakty, które na pewno przyniosą 

wiele dobrego na przyszłość. Ja tylko liczę, że te kartoniki, które były przywożone 

przed wyborami, że one rzeczywiście zamienią się w środki finansowe, które trafią do 

Gminy Warlubie i Gmina Warlubie będzie mogła zrealizować te wszystkie inwestycje, 

o których słyszeliśmy jeszcze przed wyborami. Drogi Eugeniuszu, życzę Ci 

wszystkiego dobrego. Byłeś dla mnie zawsze jak ojciec. Czuję się synem duchowym. 

Życzę wszystkiego dobrego i niech ta Twoja kariera dalej się jeszcze rozwija. 

Pokazuj tym młodym jak można działać, jak można prężnie pełnić różnego rodzaju 

funkcje i z jaką determinacją realizować to, co sobie człowiek wytycza w życiu, bo to 

jest bardzo ważne, żeby mieć cel i go realizować. Wszystkiego dobrego. 

Wiceprzewodnicząca Sejmiku Województwa Kujawsko-Pomorskiego Pani Agnieszka 

Kłopotek – to dla mnie wyjątkowy dzień. Dla całej naszej rodziny. Tu Pan Marszałek 

i Pan Poseł mówili, że znają doskonale Eugeniusza Kłopotka, ale myślę, że osobą 

która najlepiej go zna jestem ja. Chciałabym powiedzieć, że kampania była bardzo 

trudna. Trwała bardzo długo. Wybory były przekładane. Nerwy, które towarzyszyły 

tym wszystkim wydarzeniom były bardzo duże. W związku z tym sytuacja w domu 

była napięta, ale wierzyłam w to, że mężowi uda się wybory wygrać i będzie tutaj 

w Gminie Warlubie najlepszym Wójtem, na jakiego Państwo zasługujecie. Muszę 
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powiedzieć, że obserwowałam karierę mojego męża kiedy był posłem, kiedy był 

dyrektorem Zakładu Doświadczalnego w Kołudzie Wielkiej. Muszę Państwa 

zapewnić, że jak on coś powie, że coś zrobi, czy czegoś dokona, to zrobi to na 

1000%. Zapewniam Państwa, że Gmina Warlubie będzie stała w tej chwili na 

pierwszym miejscu i ja będę musiała zacisnąć zęby, bo niestety rodzina nie zawsze 

w tym momencie będzie mogła wygrać, bo on, jak dał słowo, że jakiś problem 

rozwiąże, to po prostu będzie to robił, aż rozwiąże ten problem. Życzę Państwu, żeby 

Gmina Warlubie rozwijała się pięknie. Żebyście Państwo wszyscy byli w tej Gminie 

szczęśliwi. Nowemu Wójtowi życzę żelaznego zdrowia, dużo sił. Żeby realizował 

swoje deklaracje wyborcze. Na pewno nie będzie to łatwe, nie będzie to w krótkim 

okresie czasu, ale mam nadzieję, że uda się. Chciałabym zapewnić jako 

przedstawicielka samorządu Województwa Kujawsko-Pomorskiego, że swoje 

starania będę kierowała w tą stronę, aby wspomóc Wójta w pozyskiwaniu środków 

finansowych i we wszystkich możliwych zadaniach, jakie będą konieczne dla rozwoju 

tej Gminy. Jeszcze raz Państwu serdecznie dziękuję. Dziękuje, że poszliście do urn. 

Dziękuję, że zagłosowaliście i życzę wszystkiego, wszystkiego dobrego. Dziękuję 

bardzo. 

Starosta Świecki Pani Barbara Studzińska – Szanowni Państwo, Pani 

Przewodnicząca, jesteśmy ogromnie z Panem Starostą zaszczyceni, że możemy 

brać udział w tej wyjątkowej, wzruszającej i bardzo uroczystej sesji. Piękne słowa 

Pani Agnieszki, Pani Przewodniczącej, żony. Naprawdę wspaniałe. Tylko 

pogratulować Panu Wójtowi takiego wsparcia. Nasza obecność tutaj, to jest też 

inauguracja współpracy powiatowo-gminnej, bo ona tutaj jest na bieżąco. Dość 

powiedzieć, że tydzień temu Pan Starosta Koszowski tutaj był. Uzgodnienia zostały 

poczynione, bo ta po prostu praca samorządowa, ona jest tu cały czas, niezależnie 

od tego kto pełni funkcję. My musimy po prostu pracować. To, że Gmina Warlubie 

w osobie Pana Eugeniusza Kłopotka zyskała doskonałego gospodarza, to oczywiście 

tego jesteśmy pewni. Wszyscy znają Pana Eugeniusza Kłopotka. Był przecież 

posłem, radnym, dyrektorem znanej instytucji, wcześniej naczelnikiem, a teraz 

historia zatoczyła koło i jest Wójtem. Cieszymy się z tego bardzo. Gratulujemy Panu 

Wójtowi i liczę na bardzo dobrą i pomocną współpracę. Panie Wójcie z całego serca 

serdecznie gratuluję. 

Wicestarosta Świecki Pan Franciszek Koszowski – również z całego serca gratuluję. 

Starosta Świecki Pani Barbara Studzińska – Szanowni Państwo, bardzo 

przepraszam, tak jak powiedziałam, jesteśmy samorządem terytorialnym i wszystkich 

traktujemy jednakowo. Dlatego chcieliśmy razem z Panem Starostą podziękować 

nieobecnej tutaj Pani Annie Ośko, która przez 7 miesięcy pełniła Funkcję Wójta 

Gminy Warlubie za współpracę i za jej pracę na rzecz Gminy Warlubie. 

Następnie gratulacje złożyli przedstawiciele Sołtysów Gminy Warlubie.   

Dyrektor Szkoły Podstawowej w Lipinkach Pan Daniel Kalinowski – Panie Wójcie, 

w imieniu dyrektorów szkół pragnę złożyć Panu życzenia i gratulacje. Mam nadzieję, 

że współpraca między szkołami, a Gminą będzie się dobrze układać, na co wszyscy 

dyrektorzy, grono pedagogiczne i administracja liczymy i życzymy wszystkiego 

dobrego. 
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Po czym głos zabrał Wójt Gminy Warlubie Pan Eugeniusz Kłopotek. 

Wójt Gminy – Szanowna Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowny Panie 

Marszałku, Panie Pośle, Państwo Starostowie, Państwo Sołtysi, Szanowni zebrani, 

droga rodzino, oczywiście zachowując proporcje, chciałoby się powiedzieć za 

Świętym Janem Pawłem II „ale nam się wydarzyło”. Wydarzyło się, naprawdę proszę 

Państwa, wydarzyło się. 39 lat temu zostałem powołany przez ówczesnego 

Wojewodę Bydgoskiego Pana Bogdana Królewskiego na stanowisko Naczelnika 

Gminy Warlubie. Wtedy, tak się zresztą mówiło, zostałem przywieziony w teczce, bo 

przecież nie byłem mieszkańcem Gminy, a po 33 latach, jak opuściłem tę Gminę 

awansując na Zastępcę Dyrektora Wydziału Rolnictwa do Urzędu Wojewódzkiego, 

za sprawą mieszkańców Gminy wracam jako włodarz tej Gminy. Do tego samego 

gmachu, do tego samego gabinetu, tylko meble są zmienione. Dlatego chciałbym na 

samym wstępie bardzo serdecznie podziękować mieszkańcom gminy Warlubie za to 

zaufanie, którym mnie obdarzyli. Szczególnie dziękuję za to, że tak gremialnie 

udawaliście się Państwo do urn wyborczych. Naprawdę 50% frekwencja w wyborach 

uzupełniających, 5-krotnie przekładanych musi budzić uznanie. Dziękuję tym spośród 

Was, którzy zaryzykowali i oddali swój głos na mnie, ale dziękuję również tym, którzy 

poszli i oddali swoje głosy na moich kontrkandydatów, bo wbrew pozorom ja mam 

teraz 2 zadania do wykonania. Pierwsze zadanie to jest takie, by Ci, którzy ten głos 

oddali,1305 wyborców mogło uznać „nie pomyliliśmy się". Ci, którzy mnie znają, to na 

pewno wiedzą. Będę starał się również nie tylko dlatego, że ich nie zawieść, ale 

pozyskać też sympatię tych, przynajmniej części, którzy oddali swoje głosy na moich 

kontrkandydatów. Przy okazji chciałbym też im bardzo serdecznie podziękować. 

Współczuję im też, że 8 miesięcy musieliśmy prowadzić tą taką pseudo trochę 

kampanie wyborczą, ale to, co jest najistotniejsze, poza kilkoma małymi drobnymi 

incydentami na początku tej kampanii, później przebiegała ona wyjątkowo spokojnie. 

Jak to się mówi, nie kopaliśmy się po kostkach. Za to też im bardzo serdecznie 

dziękuję, jak również ich wyborcom. Wysoka Rado, chcę powiedzieć jednoznacznie, 

od dzisiaj będąc Wójtem tej Gminy każdy z Państwa ma taki sam równy mandat. Dla 

mnie nie ma w tym momencie opozycji, koalicji, jesteśmy reprezentantami wspólnoty. 

Wspólnoty gminnej, oczywiście nie raz przyjdzie nam się być może i trochę 

posprzeczać. Być może wyrażać inne zdanie w danej kwestii. Jeżeli nie uda nam się 

wzajemnie siebie przekonać do określonego postępowania, to zawsze ostatecznie 

jest głosowanie. Głosowanie tutaj, na tych salach. Dlaczego to mówię? Ponieważ 

głównym drogowskazem mojej pracy na tym stanowisku będzie ta publicznie 

podpisana przeze mnie deklaracja, w obecności między innymi Pana Marszałka, 

Pana Starosty i oczywiście Pani Przewodniczącej, bo ona ma ją w depozycie. 

Oczywiście zaczynamy z opóźnieniem, półrocznym opóźnieniem, zaczynamy 

niestety również przy szalejącej podwyżce ceny stali, drewna, innych materiałów 

budowlanych. Zapewniam jednak, nie sposób oczywiście tak szeroko 

przedstawionych deklaracji, tych punktów wszystkich wykonać w 2,5 roku, bo nawet 

finansowo nie damy rady, ale zapewniam o jednym. Każdy punkt w tej deklaracji 

będzie przeze mnie podniesiony, każdy, od pierwszego poczynając, jednego 

z najtrudniejszych. Oczywiście w międzyczasie to pojawił się, kto wie, czy nie jeszcze 
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trudniejszy problem - hala sportowa. Wówczas kiedy pisałem tę deklarację, nie 

myślałem, że będą takie problemy. Czyli oprócz tego nieszczęsnego, niedoszłego 

parku przemysłowo -technologicznego, gdzie wykonawca skarży gminę 

o odszkodowanie w wysokości 5 000 000,00 złotych, jest kwestia nieodebranej 

jeszcze hali sportowej. Problemy są między innymi z dachem. Trzecia sprawa, mimo 

że to nie jest własność Gminy, ale ja nie mogę patrzeć, jak wygląda dzisiaj dworzec 

PKP i otoczenie wokół dworca w Warlubiu. To psuje wizerunek Gminy, ale od tego 

między innymi jestem, aby to zmienić. Mam nadzieję również, że Panowie 

Ministrowie, Panowie Posłowie, dzisiaj oczywiście rządzący, którzy tutaj bywają, 

którzy też składali obietnice, ja zawsze traktuję taką obietnicę, że to nie jest obietnica 

dla danej osoby, że to jest obietnica dana społeczności gminnej, bez względu na to, 

jakie ona ma zapatrywania polityczne, że również z tych deklaracji wywiążecie się. 

Żartobliwie powiem, mam nadzieję, że te kartoniki zostały, chyba nie odjechały, ale 

myślę, że można też żartować od czasu do czasu. Szanowni Państwo, nie będzie 

łatwo. Wiem o tym, niektórzy mówią, ale kłopoty, potrzebny Ci ten kłopot? 

Pamiętacie, kiedyś, jeszcze za starych, dobrych czasów, niektórzy mówią „komuna”, 

ale oczywiście bierzemy to w cudzysłów, był taki film pod tytułem „Na kłopoty – 

Bednarski”. W mojej pierwszej kadencji, kiedy kandydowałem na Posła, miałem hasło 

„Na kłopoty – Kłopotek". Postaram się, by rzeczywiście tym kłopotom, które trapią 

nas w Gminie Warlubie, mógł sprostać Eugeniusz Kłopotek jako Wójt tej 

Gminy. Chcę również zapewnić mieszkańców i dzisiaj będę o tym rozmawiał z 

pracownikami Urzędu. Mieszkaniec, obywatel Warlubia, to nie jest intruz w Urzędzie, 

to nawet dla mnie nie jest interesant, jest to obywatel, któremu należy się od nas, 

pracowników samorządowych szacunek. My jesteśmy na służbie dla nich, zresztą, 

może ktoś miał okazję, a jak nie to zawsze można to znaleźć. Jest taka piękna 

pozycja, album wydany z okazji 20 rocznicy pobytu Świętego Jana Pawła II w 

Sejmie. Wówczas Pan Redaktor Ziemiec wybrał sobie 12 osób, którzy przeżywali 

tamtą wizytę z grona polityków, duchowieństwa, wśród tych 12, żartobliwie mówię 

„12 Apostołów” znalazł się Eugeniusz Kłopotek, a tytuł tego pięknego albumu jest 

zaczerpnięty z mojej wypowiedzi, że polityka to służba i tej zasadzie pozostanę 

wierny. No i cóż, nie pozostaje już teraz nic innego, jak bardzo serdecznie 

podziękować za to powitanie, za te piękne słowa, aż się boję, czy ja im dam radę 

sprostać, ale słuchajcie, naprawdę, moja żona potrafi mnie w domu sprowadzić na 

ziemię, jak za dużo bujam w obłokach potrafi to zrobić, dlatego taki jestem. Dziękuję 

raz jeszcze Pani Przewodniczącej za piękną oprawę tej dzisiejsze uroczystej sesji, 

no i zaczynamy. Od jutra, 730 melduję się w pracy i do przodu, damy radę. 

Ad.5 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodnicząca Rady zamknęła obrady XXVIII sesji 

Rady Gminy Warlubie o godz.1052 . 

Przewodniczyła 

Przewodnicząca Rady Gminy 

Maria Jankowska  


